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Protokół Nr XLIV 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

20 stycznia 2022 roku, godz. 14:00 

w trybie zdalnym  
 

 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia obrad 

nieobecni: Wicestarosta Andrzej Lewandowski oraz radny Mirosław Sieniakowski. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie 

Urszula Baraniecka. Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym poprzez wideokonferencję.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

O godz. 14:00 Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka otworzyła XLIV sesję Rady Powiatu  

w VI kadencji powitała zebranych radnych i stwierdziła prawomocność obrad.   

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła o zgłaszanie 

wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie XLIV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu dotyczące złożonego 

sprawozdania. 

5.   Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 

8. Przedstawienie sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie w roku 2021. 

9. Przedstawienie sprawozdania z prac Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie w roku 

2021. 

10. Przedstawienie sprawozdania z prac Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie w roku 2021. 

11. Przedstawienie sprawozdania z prac Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa 

Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie w roku 2021.  

12. Przedstawienie informacji o działaniach podejmowanych wobec Starostwa przez podmioty 
wykonujące zawodową działalność lobbingową w roku 2021.   

13. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego 

Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za lata obrotowe 2021 oraz 2022; 
b) zmian w budżecie Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok; 
c) rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie. 
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14. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Powiatu w dniu 29 grudnia 2021 r.  
15. Zamknięcie XLIV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie. 
 

Radni nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad.  

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka poprosiła 

Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 29 grudnia 2021 

r. do 20 stycznia 2022 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. Starosta odnosząc się do sprawozdania przedstawił następujące działania: 

1) Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniem Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w Wilkowie z wykorzystania dotacji celowej w wysokości 

10.000 zł, która została rozliczona poprawnie; 

2) Zarząd Powiatu na wniosek Wójta Gminy Barciany wydał pozytywną opinię w przedmiocie 

zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi stanowiącej własność Gminy Barciany; 

3) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o unieważnieniu postępowania o udzielenie 

zamówienia w trybie przetargu nieograniczonego pt. „Kętrzyńska Grupa Zakupowa – 

dostawa energii elektrycznej w okresie od 1 kwietnia 2022 r. do 31 marca 2023 r.” Starosta 

wyjaśnił, że postępowanie zostało unieważnione, ponieważ w wyznaczonym terminie nie 

wpłynęła żadna oferta. Starosta dodał, że ma to związek nie niepewną sytuacją dotyczącą 

ceny energii elektrycznej, w związku z czym Zarząd po wysłuchaniu Dyrektor Marty 

Żylińskiej oraz przedstawicielki Kętrzyńskiej Grupy Zakupowej postanowił skorzystać  

z trybu wyboru dostawcy z wolnej ręki, co przyspieszy podpisanie umowy. Starosta 

wyjaśnił, że Zarząd zapoznał się z analizą ofert, w których ceny energii wzrosły o ok. 230% 

w zależności od oferenta; 

4) Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdanie rachunku zysków i strat Szpitala 

Powiatowego w Kętrzynie na koniec listopada 2021 r.; 

5) Zarząd Powiatu podjął uchwałę o przekazaniu środków trwałych „Budowa przejścia dla 

pieszych w obrębie skrzyżowania drogi powiatowej nr 1735 N Kętrzyn – Nakomiady – 

Sławkowo z drogą podporządkowaną. Starosta poinformował, że środek trwały został 

przekazany nieodpłatnie na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych; 

6) Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwał zadecydował o ostatecznej kwocie dochodów  

i wydatków jednostek organizacyjnych Powiatu Kętrzyńskiego, w sprawie opracowania 

planu finansowego, zadań z zakresu administracji rządowej, w sprawie przekazania 

jednostkom organizacyjnym Powiatu Kętrzyńskiego uprawnień do zaciągania zobowiązań 

związanych z realizacją przedsięwzięć oraz w sprawie lokowania wolnych środków 

budżetowych w innych bankach; 

7) Zarząd Powiatu w drodze uchwały wyraził zgodę dla Centrum Usług Wspólnych na 

zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowym najemcą Gminą Miejską Kętrzyn na najem 

pomieszczeń biurowych o pow. 18,26 m2 znajdujących się w budynku Centrum Usług 

Wspólnych przy ul. Pocztowej. Starosta dodał, że pomieszczenia będą przeznaczone na 

prowadzenie Gminnego Punktu Konsultacyjnego; 

8) Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Zarządu Województwa Warmińsko – Mazurskiego  
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w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego dotyczącej wprowadzenia na obszarze miast oraz poza terenem miast  

w województwie warmińsko-mazurskim ograniczeń zakresie eksploatacji instalacji. 

Starosta wyjaśnił, że chodzi o ograniczenia antysmogowe; 

9) Zarząd Powiatu zapoznał się z wynikiem drugiego zapytania ofertowego na wybór biegłego 

rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego 

w Kętrzynie za lata obrotowe 2021 oraz 2022. Starosta poinformował, że pierwsze 

postępowanie zostało unieważnione, a w drugim zapytaniu ofertowym wybrano 

najkorzystniejszą ofertę, która dziś będzie akceptowana uchwałą Rady Powiatu; 

10) Zarząd Powiatu w drodze uchwały powołał panią Katarzynę Ślimak na stanowisko na 

Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu na okres od 20 stycznia 2021 r. do dnia 

objęcia stanowiska Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu przez kandydata 

wybranego w drodze konkursu; 

11) Zarząd Powiatu przekazał Wojewodzie i Regionalnej Izbie Obrachunkowej uchwały, które 

pozostają bez rozstrzygnięć nadzorczych; 

12) Starosta poinformował, że podczas dzisiejszego posiedzenia Zarząd Powiatu zapoznał się  

z informacją na temat wyboru wykonawcy do realizacji zadania pn. Przebudowa drogi 

powiatowej na odcinku Mołtajny – Asuny – Święty Kamień. Starosta wyjaśnił, że jest to 

pierwsze postępowanie dotyczące Programu Inwestycji Strategicznych i w związku z tym, 

że była już przygotowana dokumentacja techniczna to postępowanie zostało ogłoszone na 

początku roku. Ponadto Starosta powiedział, że na posiedzeniach Komisji Edukacji i Kultury 

oraz Komisji Budżetu przedstawiał założenia dotyczące wniosków do Programu Inwestycji 

Strategicznych i poinformował, że będą to trzy wnioski na inwestycje drogowe, a w ramach 

Programu PGR jeden wniosek będzie dotyczył termomodernizacji budynku Starostwa oraz 

siedziby Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie, a drugi w zakresie pilnych potrzeb 

wszystkich placówek oświatowych na terenie powiatu poza Specjalnym Ośrodkiem Szkolno 

- Wychowawczym.  

13) Starosta poinformował, że wczoraj z wizytą w szpitalu był Wicewojewoda wraz z panią 

Dyrektor Wydziału Polityki Zdrowotnej Urzędu Wojewódzkiego. Starosta powiedział, że 

szpital dalej jest szpitalem zakaźnym i jest to już ostatni etap projektowania dokumentacji 

technicznej na budowę bloku operacyjnego. 

 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

Radny Jarosław Pieniak zapytał czy Zarząd podjął już jakieś stanowisko w zakresie uchwał 

antysmogowych i poprosił o szersze omówienia tego tematu. 

Radny Krzysztof Tytman powiedział, że ostatnio wszyscy jesteśmy pod wrażeniem rosnących 

cen gazu i energii, w związku z czym zapytał czy autorzy projektu uchwały antysmogowej widzą 

możliwości realizacji oraz, czy wykazują jakąkolwiek elastyczność i zrozumienie sytuacji spowodowanej 

kryzysem zewnętrznym i wewnętrznym. 

Radny Piotr Węglarski powiedział, że jak wynika z protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu  

w dniu 29 grudnia 2021 r., Stowarzyszenie Społeczne, które prowadzi policealną szkołę farmaceutyczną 

oraz liceum ogólnokształcące dla dorosłych zwróciło się do Zarządu z prośbą o zmniejszenie stawek za 

wynajem pomieszczenia w Zespole Szkół im. Marii Curie – Skłodowskiej w Kętrzynie, a Zarząd odniósł 

się do prośby negatywnie. Radny dodał, że  prawdopodobnie w sytuacji gdy Stowarzyszenie zrezygnuje 

z wynajmu sali to zabierze ze sobą cały sprzęt, w który wyposażyło pracownię analityczną i jest 

udostępniany uczniom technikum analitycznego. Radny poprosił o wyjaśnienie tej sprawy. 

Radny Lech Ryndzionek zapytał, z jakich powodów Stowarzyszenie chce się wycofać i dodał,  
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że pracownia z takim wyposażeniem jest niezbędna. Ponadto radny poinformował, że gdy rozpoczęła 

się pandemia to w szkołach wprowadzono naukę zdalną. Radny zwrócił uwagę, że za okres nauki 

zdalnej nauczyciele w Specjalnych Ośrodkach Szkolno-Wychowawczych nie otrzymali dodatków,  

a opinia Regionalne Izby Obrachunkowej oraz Państwowej Inspekcji Pracy jest jednoznaczna. 

Następnie radny zwrócił się do Dyrektora Wojciecha Glinki i zapytał, jaki jest stopień umieralności  

w Szpitalu powiatowym w Kętrzynie.   

 

Ad. pkt 5  

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU 

  Starosta Michał Kochanowski poinformował, że najprawdopodobniej możliwość podjęcia 

uchwały anysmogowej przez samorząd województwa zostanie odsunięta w czasie, ponieważ pojawia 

się wiele wątpliwości. Starosta wyjaśnił, że jeżeli samorząd powiatowy nie podejmie w tej sprawie 

żadnego stanowiska ani uchwały będzie to oznaczało, że wyraża pozytywną opinię do projektów 

uchwał przygotowanych przez samorząd województwa. Starosta dodał, że odbyło się spotkanie,  

w którym uczestniczyła Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Gospodarowania Środowiskiem Agata Kowalska 

– Skórka, a następnie zostały przesłane uwagi do Zarządu Województwa oraz do Szefa Konwentu 

Związku Powiatów Polskich. Starosta poinformował, że uwagi Powiatu dotyczą głównie okresu 

wprowadzenia tych rozwiązań. 

 Starosta odnosząc się do uwag radnego Piotra Węglarskiego poinformował, że faktycznie 

stowarzyszenie STOPKA zgłosiło się z prośbą o obniżenie czynszu ale negatywna decyzja Zarządu w tej 

sprawie niczego nie zamyka. Starosta dodał, że jest umówiony na spotkanie z prezesem Stowarzyszenia 

i uważa, że nie może być takiej sytuacji, gdzie zostaje przedstawione pismo Zarządowi bez 

wcześniejszych konsultacji i przedstawienia argumentów. Starosta wyjaśnił, że uczniowie uczęszczający 

do liceum dla dorosłych lub technikum farmaceutycznego płacą czesne, a ponadto Stowarzyszenie 

STOPKA otrzymuje dotację Powiatu na funkcjonowanie szkół niepublicznych, a przy tym żądają 

obniżenia ceny najmu, która wynosi ok. 2 500 zł. Starosta poinformował, że Stowarzyszenie 10 lat 

temu faktycznie wyposażyło jedną z sal dydaktycznych w Zespole Szkół im. Marii Curie – Skłodowskiej 

w Kętrzynie, w związku z czym poprosił o inwentaryzację sprzętu i wycenę, jaki byłby koszt odkupienia 

go, a ponadto dodał, że nie ma jeszcze pełnej informacji, na jakich zasadach wyposażono pracownię. 

Starosta wyjaśnił, że podczas zajęć zużywana jest woda i energia, więc zasadne jest pobieranie opłaty 

za wynajem, a ponadto obowiązuje uchwała Zarządu Powiatu dotycząca gospodarowania 

nieruchomościami Powiatu. Starosta poinformował, że Zarząd przychylił się do prośby zakładu 

pogrzebowego o zmniejszenie czynszu za dzierżawę pomieszczenia prosektorium przy Szpitalu 

Powiatowym w Kętrzynie do czasu funkcjonowania jako szpital jednoimienny, ale ta sytuacja jest 

zupełnie inna, ponieważ ich koszty wzrosły. Starosta wyjaśnił, że w przypadku Stowarzyszenia 

„SPOTKA” chce mieć pełną wiedzę dotyczącą sprzętu użyczanego szkole, jego wartości oraz amortyzacji 

i dopiero wtedy Zarząd będzie mógł podjąć decyzję.  

 Dyrektor Szpitala Powiatowego w Kętrzynie Wojciech Glinka odpowiadając na pytanie radnego 

Lecha Ryndzionka wyjaśnił, że powodem umieralności nie jest tylko COVID, ale faktycznie ten poziom 

jest wyższy. Dyrektor poinformował, że obecnie w szpitalu przebywa ok. 30 pacjentów i jest to 

zdecydowany spadek w porównaniu do początku miesiąca, gdy były zajęte wszystkie łóżka. 

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że Zarząd musi mieć jakąś alternatywę w przypadku, gdy 

Stowarzyszenie „STOPKA” zrezygnuje z wynajmu pomieszczeń. 

 Starosta poinformował, że podejmie próby porozumienia się ze Stowarzyszeniem, a także 

zostanie złożony wniosek o wyposażenie pracowni w sprzęt, który będzie należał do szkoły.   

 

 

Ad. pkt 6 
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INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

 Radni nie złożyli interpelacji ani zapytań. 

 

 

Ad. pkt 7 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

 Radny Jan Adamowicz odniósł się do tematu uchwał antysmogowych, które mają być 

podejmowane przez samorządy i zwrócił uwagę na to, że Polska Spółka Gazownicza oświadczyła, iż  

w ciągu najbliższych trzech lat nie podłączy nowych użytkowników, ponieważ skończyły się środki i nie 

ma takiej możliwości, a podłączenie do miejskich sieci ciepłowniczych jest możliwe tylko w niektórych 

miastach, w związku z czym pojawia się problem z terenami wiejskimi. Radny dodał, że wsparcie 

dotyczące wymiany kotłów na kotły spalające ekogroszek zostało wycofane zdecydowanie za wcześnie, 

ponieważ w tego typu kotłach można spalać tylko ten jeden rozdaj opału, a największym  problemem 

dla zanieczyszczania środowiska jest spalanie odpadów. Radny powiedział, że należy się bardzo 

poważnie zastanowić, w którym kierunku powinniśmy zmierzać.  

 Radny Jarosław Pieniak powiedział, że chce kontynuować temat poruszony przez radnego Jana 

Adamowicza, ponieważ ten problem dotknął mieszkańców Reszla, którzy mocno odczuli podwyżkę cen 

gazu. Radny wyjaśnił, że Reszel ma ciepłownię opalaną gazem, w związku z czym w miesiącach 

jesiennych mieszkańcy otrzymali nowe umowy na dostarczanie ciepła, a czynsz do Spółdzielni, w który 

wliczone jest ogrzewanie oscyluje obecnie w granicach 900-1400 zł. Radny dodał, że jeżeli uchwały 

antysmogowe zmuszają do opalanie jedynie paliwem gazowym, lekkim olejem opałowym lub biomasą 

pochodzenia drzewnego o wilgotności poniżej 20% to nie wiadomo w jakiej sytuacji się znajdziemy. 

Radny zaproponował, aby Rada podjęła stanowisko o odrzuceniu podjęcia uchwały antysmogowej, 

ponieważ mieszkańców nie będzie stać na ponoszenie takich kosztów, a samorządów na budowanie 

nowych ciepłowni.  

 Starosta poinformował, że w pełni zgadza się z wypowiedzią radnego Jarosława Pieniaka  

i zauważył, że biorąc pod uwagę uwarunkowania naszego regionu, zgodnie ze statystykami liczba 

mieszkańców naszego województwa jest poniżej średniej krajowej, w związku z czym pozom 

zanieczyszczenia nie jest współmierny z tym, co dzieje się na południu kraju, tam gdzie zurbanizowanie 

jest inne, a liczba mieszkańców dużo wyższa. 

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że elektrownie wodne również się zamknęły, ponieważ 

przepisy są tak skonstruowane, że nie opłacało się ich utrzymywać.  

 Radny Ryszard Kawczyński poprosił, aby trzymać się porządku dzisiejszego posiedzenia, a takie 

tematy możemy omówić na posiedzeniu komisji.  

 Radny Piotr Węglarski wyjaśnił, że zadając pytanie we wcześniejszym punkcie absolutnie nie 

miał na celu sprawiania wrażenia szantażu i dodał, że nie wyraża specjalnej troski o Stowarzyszenia,  

a jedynie po zapoznaniu się z pismem i protokołem z posiedzenia Zarządu nasunęła się obawa, w 

związku z czym zostało zadane pytanie. Radny dodał, że jeżeli sytuacja zostanie rozwiązana tak, aby 

nauka uczniów Zespołu Szkół im. Marii Curie Skłodowskiej pozostała niezachwiana to uważa, iż obawy 

były nieuzasadnione. 

 Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że w trakcie roku Stowarzyszenie nie może przerwać 

działalności.  

 

 

 

 

Ad. pkt 8 
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PRZEDSTAWIENIE SPRAWOZDANIA Z PRAC KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU W KĘTRZYNIE  

ZA ROK 2021 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bartosz Walewski odczytał sprawozdanie (zał. nr 3). 

Następnie Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie obrad.  

 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do przedstawionego sprawozdania.  

 

Ad. pkt 9 

PRZEDSTAWIENIE SPRAWOZDANIA Z PRAC KOMISJI EDUKACJI I KULTURY RADY POWIATU  

W KĘTRZYNIE ZA ROK 2021 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie zostało przesłane radnym drogą 

mailową (zał. nr 4) i poprosiła Przewodniczącego Piotra Soćko o przedstawienie jego treści.  

 Przewodniczący Piotr Soćko odczytał sprawozdanie z prac komisji w roku 2021.  

 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do przedstawionego sprawozdania.  

 

Ad. pkt 10 

PRZEDSTAWIENIE SPRAWOZDANIA Z PRAC KOMISJI BUDŻETU, PROMOCJI, TRANSPORTU, 

INFRASTRUKTURY, ROLNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA RADY POWIATU W KĘTRZYNIE  

ZA ROK 2021 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie zostało przesłane radnym drogą 

mailową (zał. nr 5) i poprosiła Przewodniczącego Jana Adamowicza o przedstawienie jego treści.  

 Przewodniczący Jan Adamowicz odczytał sprawozdanie z prac komisji w roku 2021. 

 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do przedstawionego sprawozdania.  

 

Ad. pkt 11 

PRZEDSTAWIENIE SPRAWOZDANIA Z PRAC KOMISJI ZDROWIA, POMOCY SPOŁECNEJ  

I BEZPIECZEŃSTWA OBYWATELI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE  

ZA ROK 2021 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie zostało przesłane radnym drogą 

mailową (zał. nr 6) i poprosiła Przewodniczącego Krzysztofa Tytmana o przedstawienie jego treści.  

 Przewodniczący Krzysztof Tytman odczytał sprawozdanie z prac komisji w roku 2021. 

 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do przedstawionego sprawozdania.  

 

Ad. pkt 12 

INFORMACJA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH WOBEC STAROSTWA PRZEZ PODMIOTY 

WYKONUJĄCE ZAWODOWĄ DZIAŁALNOŚĆ LOBBINGOWĄ W ROKU 2021 

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że w roku 2021 nie było podejmowanych żadnych 

działań przez podmioty wykonujące zawodową działalność lobbingową wobec organów Powiatu 

Kętrzyńskiego.  

 

 

 

 

 

Ad. pkt 13 
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PODJĘCIE UCHWAŁ 

Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, a mianowicie podjęcia 
przewidzianych w porządku obrad XLIV sesji Rady Powiatu uchwał w sprawach: 

 

a) wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za lata obrotowe 2021 oraz 2022 

 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za lata obrotowe 2021 oraz 2022, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer XLIV/375/2022 (zał. nr 7). 1 osoba nie brała udziału 
w głosowaniu.  

 

b) zmian w budżecie powiatu na rok 2022 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że Zarząd Powiatu w Kętrzynie podjął 
autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu, która przewiduje następującą zmianę: 

 
1. W związku z decyzją Ministra Finansów z dnia 13.01.2022 r. zobowiązującą Powiat 

Kętrzyński do zwrotu nienależnie uzyskanej kwoty części oświatowej subwencji ogólnej za 
2018 r. w wysokości 8 367 zł, dokonać zwiększenia planu wydatków w rozdziale 75801  
o kwotę 8 367 zł. Środki na zwiększenie planu przesunąć z Powiatowego Centrum 
Edukacyjnego. 

 
 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca zapytała czy radni zgłaszają sprzeciw, aby zgłoszoną autopoprawkę poddać 

pod głosowanie jednocześnie z projektem uchwały.  
Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2022 wraz z autopoprawką, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer XLIV/376/2022 (zał. nr 8).  

 

c) rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer XLIV/377/2022 (zał. nr 9).  

 

Ad. pkt 14 
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PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt protokołu z XLIII sesji Rady 

Powiatu w Kętrzynie, który został przyjęty jednogłośnie głosami 17 „za”.  

 

Ad. pkt 15 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła XLIV sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 15:20. 

 

Protokołowała: 

K. Burzycka 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  

w Kętrzynie 

 

/-/ Urszula Baraniecka 


